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Zápisnica  
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

Obce Rimavské Janovce  zo dňa 14.5.2024. 
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:  

 Poslanci : Tomáš Bozó, Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, Peter Fülöp ,  Ing. Peter 

Kovács,  Alexander Nagy,  

Neprítomní:, Stanislav Krahulec, 

Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická, hlavný kontrolór obce,  Mgr. Pavlíková  

 

 Návrh programu OZ:  
  

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu. 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva   otvoril Roman Uhrin ,  starosta obce.  Privítal všetkých 

prítomných. Konštatoval, že  počet prítomných poslancov je  6 a OZ je uznášania schopné. 

Uznesenie č. 155/13/2024 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
1. Otvorenie a schválenie návrhu programu. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

3. Kontrola plnenia uznesení.  

 

4.  Prerokovanie odborného stanoviska HK k ZOU za rok 2023 a  návrhu záverečného účtu za 

rok 2023.   

 

5. Prerokovanie zmeny rozpočtu č. 1 na rok 2024.  

 

6. Prerokovanie použitia rezervného fondu na realizáciu havarijného stavu rozhlasu na 

Janošíkoch a rekonštrukcia vonkajšieho schodiska na obecný úrad a kultúrny dom a ich 

zastrešenie.  

 

7. Prerokovanie  darovacej zmluvy pozemkov  od p. Molnára.  

 

8. Prerokovanie ukončenia nájomnej zmluvy alebo odkúpenia pozemku  od p. Horváthovej.  

 

9. Prerokovanie problematiky materskej školy v Rimavských Janovciach.  

 

10. Prerokovanie delegovanie členov do Rady školy pri MŠ.   

 

11. Prerokovanie správy z kontroly. 

 

12. Rôzne – prerokovanie otváracej doby na cintoríne, prerokovanie podmienok na IB VOGT 

– fotovoltika, prerokovanie rekonštrukcie chodníkov a rigolov v obci Rimavské Janovce , 

pokračovania futbalu žiakov,  
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13. Záver.  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy,Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Rozprava:  

Roman Uhrin  – predložil návrh programu na riadne rokovanie oz.  

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice  

Uznesenie č.  156/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
Zapisovateľa:  

Overovateľova :  

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Rozprava:  

Roman Uhrin  – predložil návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

 

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení   

Uznesenie č.  157/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. Berie na vedomie :  
Pokladnica za predchádzajúce obdobie predložená za  apríl 

Uznesenie č.  154/12/2024:  Schvaľuje : Prípravu VZN na používanie verejnej kanalizácie, 

vypracovanie postupu používania VK – potrebné VZN máme už schválené v roku 2012.  

B. Ruší - Uznesenie č.  154/12/2024, ktorým sa   schválila príprava VZN na používanie 

verejnej kanalizácie, vypracovanie postupu používania VK 
 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp. 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Rozprava:  

Gembická - predložila plnenie uznesení z minulého rokovania oz,  

 

K bodu 4. Prerokovanie odborného stanoviska HK k ZOU za rok 2023 a  návrhu 

záverečného účtu za rok 2023.   

 



 3 

Uznesenie č.  158/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

A.  Berie na vedomie : Odborné stanovisko k návrhu Záverečného účtu obce za rok 2023  

B. Schvaľuje :  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a   celoročné hospodárenie    

bez výhrad. 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  použitie prebytku rozpočtového hospodárenia . Na 

tvorbu rezervného fondu vo výške 39 450,92 Eur.  

Hospodársky účtovný  výsledok za rok 2023  zisk  208 133,85 eur  zúčtovať na účet 

428 – nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých období. 

 

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Roman Uhrin- predložil návrh záverečného účtu obce za rok 2023 , požiadal HK aby predložil 

odborné stanovisko k ZUO 2023.  

Gembická – odporúča schváliť bez výhrad,  

Alexander Nagy – pochválil  dobré hospodárenie a výbornú  úroveň spracovania ZUO,  

 

 

K bodu 5. Prerokovanie zmeny rozpočtu č. 1 na rok 2024.   

 

Uznesenie č.  159/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A. Schvaľuje:  

Zmenu rozpočtu č. 1 podľa priloženej prílohy  

 

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Rozprava :  

Uhrin – predložil zmenu rozpočtu č. 1 podľa priloženej prílohy, rozpočet zostáva vyrovnaný ,  

máme v kapitálových príjmoch prijem tých dotácií,  

 

K bodu 6.  Prerokovanie použitia rezervného fondu na realizáciu havarijného stavu 

rozhlasu na Janošíkoch a rekonštrukcia vonkajšieho schodiska na obecný úrad 

a kultúrny dom a ich zastrešenie.  
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Uznesenie č.  160/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

A. Schvaľuje :  

Použitie rezervného fondu na rekonštrukciu miestneho rozhlasu na Jánošíkoch vo Výške 

5084.-Eur  

 

B. Schvaľuje:  

Použitie rezervného fondu na rekonštrukciu schodiska  a zastrešenie vchod do obecného 

úradu a rekonštrukciu schodiska a zastrešenie vstupu do sály kultúrneho domu z boku  
 

 Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Roman Uhrin- predložil návrh na riešenie havarijného stavu rozhlasu na Jánošíkoch, 

nefunkčný od decembra 2023, získali sme tri cenové ponuky, najlacnejšia vo výške 5084.-

Eur,  

Roman Uhrin- plánujeme riešiť schody do obecného úradu ale aj zo zastrešením a aj 

schodisko do sály kultúrneho domu – žiaľ v havarijnom stave, nad schodisko chceme dorobiť 

aj zastrešenie, pokiaľ zastrešenie nebudeme robiť nemá význam tie schody opravovať,  

Okno nad vchodom do sály potrebujeme vybúrať, aby sme mohli vyriešiť striešku, zatiaľ 

nevieme výšku plánovaných výdavkov,  

Fulopová – schody do domu smútku budú tiež v tom ?  

Roman Uhrin- zatiaľ nie , to plánujeme realizovať z vlastných zdrojov   

Ivan Cerovský – strieška bude aj nad chodníkom ?  

Roman Uhrin – nie  

Ivan Cerovský – zateplenie ocu sa bude kedy realizovať,  

Roman Uhrin- ešte stále čakáme na ponuku od projektanta ktorý to mal robiť od zimy nič 

neprišlo, v zásobníku momentálne už nie sú na to elokované fin. prostriedky na tieto výzvy,  

plánujeme striešku urobiť tak aby v budúcom období pri realizácií zateplenia s tým nebol 

problém,  

Máme možnosť získať od SSD bezplatne umiestnenie rozhlasu a verejného osvetlenia na ich 

stĺpoch, po realizácií rekonštrukcie miestneho rozhlasu zakreslíme a požiadame o bezplatný 

prenájom ,  

Peter Kovács – miestny  rozhlas nejde ani pri RD – 246, je možnosť tam osadiť zrkadlo ?  

+ apelujem na doriešenie a osadenie  verejného osvetlenia pri RD č. 246 na zákrute pri 

družstve,  

Roman Uhrin- osadenie zrkadla na súkromné účely obec nemôže realizovať, je možnosť že 

ako vy ako súkromná osoba požiadate o osadenie zrkadla,  

 

 

 

 

 

K bodu 7. Prerokovanie darovacej zmluvy pozemkov  od p. Molnára.   

Uznesenie č.  161/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 
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Schvaľuje:  

Prevod vlastníctva nasledovných pozemkov darovaním od p. Csaba Monlár,  ktorý je  
výlučným vlastníkom nehnuteľností (podiel 1/1 vzhľadom k celku), zapísaných na liste 

vlastníctva č. 1423 vedenom Okresným úradom Rimavská Sobota, katastrálnym odborom pre 

okres Rimavská Sobota, obec Rimavské Janovce, katastrálne územie Rimavské Janovce, ako 

pozemky parciel registra EKN: 

 

- parcelné číslo 80, o výmere 138 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 
- parcelné číslo 85, o výmere 44 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 
- parcelné číslo 86, o výmere 526 m2, druh pozemku záhrada, 

 
a podielovým spoluvlastníkom nehnuteľností (podiel 1/2 vzhľadom k celku), zapísaných na liste 
vlastníctva č. 1424 vedenom Okresným úradom Rimavská Sobota, katastrálnym odborom pre 
okres Rimavská Sobota, obec Rimavské Janovce, katastrálne územie Rimavské Janovce, ako 
pozemok parcely registra EKN: 
parcelné číslo 81, o výmere 65 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie.  

 

Náklady na vyhotovenie darovacej  zmluvy a návrhu na vklad do katastra  znáša obdarovaný.  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Roman Uhrin – máme možnosť p. Csaba Molnár nám chce darovať pozemky pod cestou na 

Novej ulici do vlastníctva obce  

 

 

K bodu 8. ukončenia nájomnej zmluvy alebo odkúpenia pozemku  od p. Horváthovej 

Uznesenie č.  162/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 Schvaľuje  :  

Ukončenie nájomného vzťahu na základe zmluvy č. 61/22 a odkúpenie časti parcely  na 

realizáciu chodníka od základnej školy k školskej jedálni. ( Zmluva uvádza kúpnu sumu za 

predmetných 112m2 – 1134.-Eur  

 

C KN, 412/3 – vo výmere 66m2 záhrada,  

C KN, 412/1- vo výmere 46m2 záhrada , vedené pod LV č. 308, k.ú. Rimavské Janovce  

 

Odporúča : vstúpiť do rokovania s P. Horváthom a P. Horváthovou za účelom odkúpenia 

predmetných častí parciel za účel vybudovania chodníka.  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, Tomáš Bozó, Peter  Fülöp.  

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Roman Uhrin – predložil platnú nájomnú zmluvu s Horváthovcami, kde sme mali zámer 

vybudovať chodník medzi  základnou školu s VJM a SJ, žiaľ zámer sa nepodaril, ale 
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v budúcnosti uvažujeme nad realizáciou , bude dobre to mať vo vlastníctve obce vo výmere 

112m2, v zmluve je určené 1134.-Eur celková cena.  

 

K bodu 9. Rôzne – problematiky materskej školy v Rimavských Janovciach 

 Uznesenie č.  163/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie :  Problematiku nízkeho počtu detí v MS, počkať na koniec zápisu do 

31.5.2024, vyriešiť personálne obsadenie riaditeľa MS, podľa počtu detí riešiť prechod na 

poldennú prevádzku, osloviť bývalých riaditeľov materských škôl  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Roman Uhrin- predložil problematiku prevádzky MS, nízky počet detí, 11 zapísaných chodí 

4, v zime aj jedno, výpoveď  riaditeľky v MS, plánujeme MS udržať aby sme mali službu pre 

občana,  

Alexander Nagy – skúsme to personálne   obsadiť, a potom budeme situáciu vyriešiť  

Roman Uhrin – jednou z možností je prejsť na poldennú prevádzku ,  

Beata Fulopová – navrhujem osloviť riaditeľky MS v Rs a v Jesenskom na nejaký menší 

úväzok  

 

K bodu 10. . Prerokovanie delegovanie členov do Rady školy pri MŠ.   

 Uznesenie č.  164/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Deleguje :  Do Rady školy pri Materskej školy v Rimavských Janovciach  - Mgr. Beátu 

Fulopovú, Katarínu Uhrinovú,  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

 

Roman Uhrin- predložil návrh na delegovanie členov do rady školy,  

 

K bodu 11. . Prerokovanie správy z kontroly.   

 Uznesenie č.  165/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie :  

 

SPRÁVA   O  VÝSLEDKU  KONTROLY  VYBAVOVANIA SŤAŽNOSTÍ A PETIÍCIÍ ZA 

ROK 2023.  

SPRÁVA O  VÝSLEDKU  KONTROLY VYÚČTOVANIA DOTÁCIÍ Z ROZPOČTU 

OBCE ZA ROK 2023.  
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SPRÁVA O  VÝSLEDKU  KONTROLY VEDENIA POKLADNICE 

POKLADNIĆNÝCH DOKLADOV ZA ROK 2024.  

SPRÁVA O  VÝSLEDKU  PLNENIA ROZPOČTU OBCE RIMAVSKÉ JANOVCE.  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

 

Gembická predložila správy z kontroly, odporučila opatrenia na odstránenie nedostatkov  

 

 

K bodu 12. . Rôzne  prerokovanie otváracej doby na cintoríne,  

Uznesenie č.  166/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje  :  

Otváraciu dobu na cintoríne počas 7 dní v týždni, v období od 1.3. – 31.10. od 7:00 hod. do 

21:00 hod. a čase 1.11.- 3.11. – nepretržite, a od 4.11. – do 28.2. od 8:00 hod, do 18:00hod.  

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Roman Uhrin- predložil zámer uzamykať cintorín, začali sa množiť podozrenia na krádeže 

náhrobných kamenov,  

Ivan Cerovský – využime členov MOaPS aby nám to chodili zamykať,  

Peter Kovács- navrhujem aj cez víkend  

Roman Uhrin – dáme vyhotoviť tabule kde bude oznámene v akých časoch sa bude uzamykať 

 Beáta Fulopová – môžeme to vyhlásiť v rozhlase  

Alexander Nagy – odporúčam kamery rozmiestniť po cintoríne,  

 

K bodu 12. . Rôzne   prerokovanie podmienok na IB VOGT – fotovoltika,  

Uznesenie č.  167/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie:  

Oslovenie advokáta za účelom spísania požiadaviek na firmu IB Vogh,  

Podmienky: Finančné plnenie počas celej doby pôsobenia, zohľadniť pri fin. plnení infláciu 

každý rok, obec realizácia tejto fotovoltiky nebude nijak zaťažovať obec, firma pripraví 

konkrétny návrh zmluvy a predloží obci spolu aj zo zmenou UPO  

 

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 
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Roman Uhrin – predložil ešte možnosť dať doplniť do podmienok mimo tých podmienok 

ktoré sme si dali na osobnom stretnutí, navrhujem požiadať advokáta so spracovaním týchto 

podmienok  

Fulopová – po spracovaní advokátom navrhujem to poslať poslancom a až tak firme  

 

K bodu 12. . Rôzne  - prerokovanie rekonštrukcie chodníkov a rigolov v obci Rimavské 

Janovce , Uznesenie č.  168/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie :  

Výsledok verejného obstarávania – Rekonštrukcia chodníkov a rigolov v obci Rimavské 

Janovce  

 

 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

Roman Uhrin- dnes bolo ukončené VO na obstaranie projektovej dokumentácie, podpíšeme 

zmluvu o dielo v najbližších dňoch a následne môže prísť k realizácií aby sme boli 

pripravený,  

 

K bodu 12. . Rôzne  - pokračovania futbalu žiakov.   

 Uznesenie č.  169/13/2024:   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

Berie na vedomie :  

Pokračovanie žiakov vo futbale v ďalšej sezóne  bude potrebné opätovne prerokovať na 

rokovaní oz 

Hlasovanie:                      za:        6 -  Ivan Cerovský, Mgr. Beáta Fülöpová, -  Ing. Peter 

Kovács, Alexander Nagy, , , Tomáš Bozó, Peter  Fülöp 

                                         proti :                                  0                           

                                         zdržal sa:                             0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:  1-  Stanislav Krahulec 

 Roman Uhrin- predložil nezáujem o futbal trénovať chodia traja, na 11-14 hráčov, chceli by 

sme udržiavať futbalové ihrisko pravidelných kosením, kosačka má už 9 rokov, vyžaduje 

časté opravy , naposledy oprava stála 700.-Eur  

Beáta Fulopová – ak by bolo možne dať futbalové ihrisko do nájmu, navrhujem viacúčelové 

ihrisko zrušiť a rozobrať,  

Roman Uhrin – plánujeme ho zaasfaltovať a basketbalové koše namontovať, rekonštrukcia 

tohto ihriska by stála 100 tis,. Eur , asfaltovanie do 30 tis.  

Peter Kovács – vieme využiť fin. prostriedky z prenosovej sústavy a urobiť na cintorínskej 

ulici altánok,  

 

 Informácie a diskusia:  

Starosta obce informoval poslancov  
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V blízkej dobe budeme vyraďovať počítačovú techniku, dostali sme od Dcomu novú, práve 

prebieha migrácia dát, potrebujeme vytvoriť inventarizačnú komisiu  a návrh na určenie ceny 

na odpredaj nepotrebných ale ešte funkčných dielov,  

Beata Fulopová – navrhla odstrániť betónovú skružu pred obchodom,  

Roman Uhrin- podla zákona musíme zabezpečiť kažej politickej strane rovnaký priestor na 

volebne plagáty, tento beton bude služiť na to , ešte ho očistíme zastrešíme, a rozvrhneme 

Roman Uhrin- den obce 22.6., posledná kapela cca 17:30 hod. oslovíme ešte miestne skupiny, 

zabezpečíme na varenie potrebné veci ako vlani,  

- budeme osádzať tabule pred kostolmi,  

- oslovili sme BURZU za projekt kanalizácie – zmeniť technológiu 

a aktualizovať rozpočet  

- podpísali sme zmluvu z právnou kanceláriou- na aktualizáciou VZN 

a pomoc pri spracovaní rôznych právnych riešení , 

Ivan Cerovský – je potrebné niečo urobiť s parkovaním na ceste, aj na Novej ulici parkujú 

s kamionom  aj na námestí je odstavený ťahač. Navrhujem ich vyzvať aby tam neparkovali,  

Peter Kovács- náves parkuje na námestí – vyzvať na odparkovanie a vyhotoviť park na 

križovatke  pred Farkošom,  aby tam nemohol parkovať,  

Beta Fulopová – na Novej ulici sa napájali nové domy – kedy to dajú do pôvodného stavu  

Roman Uhrin – majú na to 2 roky – podmienka v stavebnom povolení  

 

Záver :  

Na záver  poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21:00  hod  

 

Zapísal:     Ivan Cerovský                ................ 

 

Dňa    21.5.2024            Roman Uhrin starosta obce ........................................ 

 

 

Overovatelia:  

 

Alexander Nagy                  ...............................................      

                                      

Mgr. Beáta Fulopová          ............................................. 


